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Zápis ze zasedání Školské rady MZŠ Kamenačky Brno 

konaného dne 21. března 2023 

 

Přítomni: 

Jana Šťastná, Ing. Roman Vašina (zástupci MČ Brno – Židenice) 

Mgr. Magda Samková, Mgr. Martin Sehnal, Mgr. Sylvie Zavadilová (rodiče) 

Mgr. Zdeňka Maráková, Mgr. Ivana Nekudová, Lenka Procházková (pedagogové) 

 

Omluveni: 

MVDr. Ing. Václav Trojan, Ph.D. 

 

Hosté:  

Mgr. Martina Zavřelová (ředitelka) 

 

Navržený program jednání: 

1. Přivítání členů školské rady 

2. Školní strava 

3. Školní družina 

4. Plány městské části v oblasti školství (p. Juránek) 

5. Různé 

 

1. Přivítání členů školské rady: 

Předsedkyně školské rady MZŠ Kamenačky Mgr. Magda Samková přivítala členy školské rady 

a p. ředitelku a zkonstatovala usnášeníschopnost. 

Protože se zasedání školské rady nemohl zúčastnit místostarosta městské části Brno – Židenice Bc. 

Štěpán Juránek, navrhla předsedkyně školské rady schválit program jednání bez bodu č. 4. 

Hlasování o programu jednání: 

Usnesení: Školská rada schvaluje navržený program jednání (pro 7, proti 0, zdržel se 0). Usnesení bylo 

přijato. 

 

S ohledem na pozdější příchod p. Šťastné, která měla jako zastupitelka městské části informace 

k bodům 2. a 3. programu, přistoupila školská rada k projednání bodu Různé. 

 

2. Různé 

P. Samková se dotázala p. ředitelky, zda bude škola opravdu nabízet jako druhý jazyk ruský jazyk, který 

nemá v současné době využití a na středních školách jsou preferovány jiné jazyky. 
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P. ředitelka sdělila, že záleží na výběru žáků, pokud se na jiný nabízený jazyk (německý, francouzský) 

přihlásí aspoň 8 žáků, není problém udělat 2 skupinky žáků ve třídě s různými jazyky. 

P. Samková poděkovala škole za organizaci a realizaci lyžařského výcvikového kurzu pro 2. stupeň. 

P. Zavadilová poděkovala škole, zejména p. učitelce Nekudové, za úspěšný průběh lyžařského 

výcvikového kurzu pro 1. stupeň školy, který byl letos poprvé v Němčičkách bez sněhu. 

P. ředitelka informovala, že dne 11. 05. 2023 proběhne v odpoledních hodinách v Dělnickém domě 

vystoupení žáků ke Dni matek. Dále informovala o výletech žáků 2. stupně do Londýna, Vídně a Polska. 

 

Na zasedání školské rady se dostavila p. Šťastná. 

 

3. Školní strava 

Na svém zasedání dne 18. 10. 2022 školská rada schválila usnesení, že požádá Radu Městské části Brno 

– Židenice, aby znovu otevřela problém kvality stravy na MZŠ Kamenačky. 

 

P. Samková žádost jménem školské rady doručila koncem října loňského roku na městskou část, dosud 

však neobdržela k dané věci vyjádření. 

 

P. Šťastná sdělila, že městská část tento podnět dosud neprojednala. Dále uvedla, že ve škole na 

Krásného neevidují žádné stížnosti na stravování. 

 

K tomu uvedl p. Sehnal, že kvalita jídla trpí převozem. 

 

P. Maráková sdělila, že na Krásného se změnila vedoucí školní kuchyně a strava ve škole se zlepšila. To 

potvrdila i p. ředitelka. P. Maráková navrhla ještě nějakou dobu počkat, a pak příp. informovat 

p. Šťastnou. 

 

 

4. Školní družina 

P. Šťastná informovala o anonymní stížnosti maminky na vychovatelku školní družiny. Podstatou 

stížnosti je komunikace s rodiči prostřednictvím družinového deníčku, např. u družinových akcí.  

P. Samková navrhla informovat rodiče o zápisu v družinovém deníčku prostřednictvím Bakalářů. 

P. ředitelka přislíbila, že celou věc projedná s vedoucí školní družiny. Dále navrhla možnost, aby 

maminka tuto záležitost projednala s příslušnou vedoucí oddělení, příp. vedoucí školní družiny, nebo 

přímo s ní jako ředitelkou školy. 

P. Šťastná přislíbila, že bude maminku informovat. 

 

 

Zapsala: Mgr. Magda Samková 


